
legislatura hi ha hagut uns ternes 
fonamentals en eis que sense pac-
tes, el pöble no hauria sort i t ben 
parat. Ém retereixo és ciar al te-
ma de la presó, on, si l 'equip de 
govern no hagués arribat a una 
entesa pel bé de La Roca amb el 
grup de CiL), la solució a aquest 
tema no hagués estât tan positi-
va Un altre tema clau ha estât el 
dél Plà General. Aquest Pia, que 
va ser consensuat pel 90 per cent 

abans, de la pèrdua de vots d'al-
tres candidatures. En segon Hoc, 
crec que hem maningut els vots 
de la gent que ja ens havia votât 
en les eleccions del 1983, i en 
tercer Hoc, molts vots han vin-
gut de gent que, potser degut a 
les nostres sigles, no ens havia 
votât en aquelles eleccions i, en 
veure que érem gent que el que 
volem és treballar per La Roca 
independentment d ' ideologies. 
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El cap de llista del P.S.C., Joan Pujol, que governerà enguany amb una còmode 
majoria. Foto Agusti 

del consistori, malgrat que s'ha-
gués pogut aprovar abans de les 
eleccions, no es va fer, i aixô de-
mostra que no hi havia cap tipus 
de comprom is amb ningú, ja que 
si s'hagués volgut aprovar s'ha-
gués pogut fer. A i xô demostra 
que no ho havia cap t ipus de pac-
te amb en Jaume Borrell. 

Per acabar voidria dir que si 
treballar per La Roca conjunta-
ment és fer pactes, jo m 'estimo 
mes fer pactes que no pas que 
vingui gent, que és precisament la 
que ens acusava de fer pactes, i 
que només volia treballar pel seu 
barri o la seva zona; i un exemple 
ben ciar d 'a ixô es va donar amb 
el tema de la presó i I 'actuació 
de la gent de La Torreta. 

D'on creus que han sortit els 
nous vots al PSC en aquestas 
eleccions?. 

En primer Hoc crec que han 
sortit, com ja hem comentat 

en aqüestes eleccions ens ha 
donat la seva confiança. 

Una cosa que voidria deixar 
ben clara és que, malgrat ens hem 
presentat per un part i t , i jo per-
sonalmetn m ' h i t robo mol t a 
gust, nosaltres som gent que ja 
l 'al tra vegada vàrem entrar a l 'A-
juntament per treballar per La 
Roca, i aquesta vegada farem 
exclusivament el mateix. 

El passat dia 30 de juny es va fer 
la votació per Teiecció del nou 
alcalde en la que vas rebre 9 
vots a favor i 4 vots en blanc. 
Com valores aquest résultat? 

Bé, jo crec que cal valorar 
positivament aquest vots en 
blanc. Amb ells, cadascú ensenya 
i diu que sap on está. Jo crec que 
a l 'A jun tament s'hi pot treballar 
de moites maneres; ara bé, quan 
hi ha hagut uns résultats com eis 
que s'han donat al nostre pöble, 
si es vol treballar amb l 'equip de 
govern s'ha d'assumir, en princi-

pi, una mica el seu programa, dis-
cut in t algunes coses, però en 
definit iva acceptant aquest pro-
grama, que és a la f i el d'una ma-
joria guanyadora. Amb aquest 
vot en blanc s'esta una mica a 
I 'expectativa i no s'agafa cap ti-
pus de 'compromis ; estaran d 'a-
cord amb algunes coses i no hi es-
taran en d'altres. Ara bé, si els 
que han votât en blanc estan a 
l 'expectat iva, també pue estar-hi 
jo a I 'expectativa, ja que ells no 
han assumit cap tipus de compro-
mis amb l 'equip de govern. 

Jo crec que actualment to-
thom és necessari per La Roca, 
però nosaltres els volem i els 
necessitem si assumeixen un pro-
grama i una manera de fer com 
la nostra. Si no ho assumeixen, 
I 'oposició és una altra de les ma-
neres de treballar dins d ' u n A-
juntament. 

Ara bé, jo no crec que 
aquest vot en blanc representi 
que no estan d'acord amb el pro-
grama, sinó que volen estar una 
mica a l 'expectat iva per veure 
qué és el que passa. 

El fet de tenir majoria absoluta, 
farà que el PSC apliqui la tècni-
ca del "rodet", o bé es tindrà 
en compte ais al tres grups re-
presentats al consistori?. 

Nosaltres el que farem serà 
escoltar propostes dels altres 
grups, i, si aqüestes propostes 
són prou bones per La Roca, les 
acceptarem; ara bé, el que nosal-
tres no pensem fer és modif icar 
el nostre programa per introduir 
els restants programes dins dél 
nostre. 

Nosaltres som un equip 
guanyador al que sembla ser 
que se,' ns ha afegit dues can-
didatures més a les que intenta-
rem introduir dins del nostre 
grup per. tal de fer-lo més com-
pacte. A la resta de grups els hi 
aplicarem el mateix, que ells han-
fet : esperarem a veure com reac-
cionen. 

Amb aixô no volem imposar 
una pre-potència; senzillament la 
democràcia és a ix i : la minoria 
s ha de sotmetre a la majoria. 

Serà el mateix Joan Pujol dels 
quatre anys anteriors el que tro-
barem en els propers quatre 
anys? 

Jo intentaré ser el mateix 
que en els darrers quatre anys, 
treballant amb les mateixes ganes 
i il.lusió que en aquests darrers 
quatre anys. L 'únic canvi que hi 
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